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80-560 Gdańsk (miasto)
ul. Żaglowa 11

Kraj: PL
Województwo: POMORSKIE

Powiat: Gdańsk
Gmina: Gdańsk (gmina miejska)

Na podstawie art. 2 ust. 1 i art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2016 r.
poz. 1764 z późn. zm.), zwracam się z prośbą o udostępnienie informacji w zakresie:

Odnosząc się do wypowiedzi wiceprezydenta Piotra Grzelaka podczas absolutoryjnej sesji rady miasta 20 czerwca 2024
(wypowiedź rozpoczynająca się o godzinie 14:19), że “Konsultacje na temat (przebiegu tramwaju przez Klonową) odbywały się
w ramach tych samych konsultacji które odbywały się w ramach Gdańsk Południe - Wrzeszcz”.
Proszę o wskazanie podczas których spotkań informacyjnych był poruszany przebieg tramwaju przez ulicę Klonową, poproszę
o podanie
- Daty i miejsca spotkania
- W jaki sposób została opublikowana informacja spotkaniu? Jaka była data publikacji informacji, gdzie informacja została
upubliczniona (link)? Kto został zaproszony na spotkanie, w jakiś sposób organizator docierał z zaproszeniami do
zainteresowanych? Czy spotkanie było miało charakter otwarty? Czy spotkanie było otwarte dla mediów?
- Proszę o przesłanie raportu ze spotkania spotkań wraz z datą ich publikacji, adresem publikacji (link do strony internetowej).
- Poproszę o przesłanie listy zgłaszanych uwag i opinii, wraz z odpowiedziami (oraz formą udzielenia odpowiedzi).
- Poproszę o informację jaki był termin zgłaszania uwag przez uczestników spotkania oraz gdzie zostało to określone.

Od razu pragnę zaznaczyć, wnioski mieszkańców zgłoszone podczas rozpatrywania decyzji środowiskowej RDOŚ nie mogą
być uznane jako element konsultowania przebiegu trasy przez klonową ponieważ:
(...) przedmiotowa inwestycja kończy się w momencie wyprowadzenia linii tramwajowej na Al. Grunwaldzką. Wskazane przez
odwołujących się połączenie tramwajowe Al. Grunwaldzka/ul. Kościuszki/Al. Legionów, odcinek ul. Grunwaldzka/ ul. Klonowa/
ul. Dmowskiego (Rys. 13 w uzupełnieniach odwołań z dnia 22 lipca oraz 4 sierpnia 2021 r.), połączenie tramwajowe Al.
Grunwaldzka/ul. Kościuszki/Al. Legionów, odcinek ul. Dmowskiego — wiadukt nad torami kolejowymi (Rys. 14 w
uzupełnieniach odwołań z dnia 22 lipca oraz 4 sierpnia 2021 r.) oraz połączenie tramwajowe Al. Grunwaldzka/ul. Kościuszki/Al.
Legionów, fragment torowiska „w pasie zieleni pomiędzy szpalerami drzew” na ul. Kościuszki (Rys. 15 w uzupełnieniach
odwołań z dnia 22 lipca oraz 4 sierpnia 2021 r.) znajdują się poza obszarem oddziaływania przedmiotowej inwestycji - decyzja
GDOŚ z dnia 03 marca 2022.

Odnosząc się do tej samej wypowiedzi wiceprezydenta Grzelaka podczas absulutoryjnej sesji rady miasta 20 czerwca 2024
(wypowiedź rozpoczynająca się o godzinie 14:19), że “Przebieg (w domyśle przez ulicę Bohaterów Getta Warszawskiego)
został zaproponowany po ogromnym proteście społecznym, który pojawił się w związku z ryzykiem wyburzeń kamienic wzdłuż
ulicy Do Studzienki. Przypomnijmy spotkanie w SP 17, gdzie mieszkańcy jednoznacznie krytykowali przebieg przez ulicę Do
Studzienki. Wtedy w tych konsultacjach ten głos był bardzo słyszalny.”

W związku z powyższym proszę o przesłanie listy zgłaszanych uwag i opinii, wraz z odpowiedziami (oraz formą udzielenia
odpowiedzi), że spotkań z mieszkańcami w dniach:
16 marca 2016 w XX LO

Wnoski mieszkańców podczas spotkań dot. trasy GPW
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5 kwietnia 2016 w Pomorskiej Szkole Rzemiosł
12 kwietnia 2016 w Szkole Podstawowej nr 17
20 kwietnia 2016 w ZKPiG 2
27 kwietnia 2016 w Szkole Podstawowej nr 12

Zważając na poprzednią odpowiedź DRMG BKS-I.054.126.2024.EP z dnia 7 maja 2024 - należy stwierdzić że obawa o
ponadstandardowy nakład pracy jest już niekatualna.

W związku z powoływaniem się przez wiceprezydenta na okoliczności zaistniałe podczas spotkań z mieszkańcami, należy
stwierdzić, że praca na opradowaniem odpowiedzi na wnioski mieszkańców została już wykonana i jako taka powinna zostać
udostępniona bez zbędnej zwłoki. Co więcej uzyskanie tej informacji jest kluczowe dla poprawy funkcjonowania organów
administracji i lepszej ochrony interesu publicznego, ponieważ słowa wiceprezydenta Grzelaka nie mają pokrycia w dotychczas
przekazanych dokumentach (raporty DRMG dotyczące spotkań z mieszkańcami, przekazane 7 maja 2024 - BKS-
I.054.126.2024.EP).

Korespondencję w sprawie niniejszego wniosku proszę kierować na skrzynkę ePUAP: /kubamarchwicki/domyslna.

Podpis elektroniczny

Dokument został podpisany, aby go zweryfikować należy użyć oprogramowania do weryfikacji podpisu
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